
Mokrih trinajst let
V krajevni skupnosti Zgornja Šiška

imajo cel kup problemov, med najbolj
žgočimi pa je vsekakor neurejena kanali-
zacija med Bizjanovo ulico, Pod hribom,
Za vasjo in Vodnikovo cesto.

Problem se vleče že polnih 13 let, tako
da je lansko leto prišlo celo do poplav v
Bizjanovi ulici in delu šišenske ceste. Na
krajevni skupnosti si z vsemi močmi pri-
zadevajo, da bi problem končno rešili,
vendar se seveda zatakne pri denarju, ki
ga nikoli ni dovolj. štiri leta je že izdelan
projekt za ureditev kanalizacije okrog
Bizjanove ulice, vendar pa bo sedaj treba
projekt dopolniti še za ostalo območje.

Precej stanovalcev sedaj nima kam
odvajati fekalnih voda, pa tudi meteorne
vode ne morejo odtekati ob večjih nalivih,
ker je odprt kanal premajhen in ima pre-
nizek padec, da bi lahko koristno služil
svojemu namenu.

»Obročno« reševanje
Obstoječe stanje nameravajo rešiti v

treh fazah. V prvi fazi naj bi zgradili cen-
tralni zbiralnik, s katerim bi problem del-
no rešili. Pri izgradnji tega naj bi poma-
galo gradbeno podjetje Objekt, ki je s
svojo jamo posreden krivec, da je do ta-

kega stanja prišlo. Vendar pa GP Objekt
ni pokazalo preveč zanimanja za tovrstno
rešitev, saj je njihov predračun za izgrad-
njo prve faze kar za 110.000 din višji kot
pa podjetja Kanalizacija. To prvo fazo naj
bi kmalu začeli graditi> saj so vsa potreb-
na dovoljenja zbrana, tudi IS SO Ljublja-
na-šiška je že odločil, da gre v tem pri-
meru za sanacijo in ne za novogradnjo,
pa tudi nekaj finančnih sredstev je že
zagotovljenih. Pri KS Zgornja šiška imajo
356.000 din, ki so jih namenili za to grad-
njo, hkrati pa upajo, da bodo iz letošnjega
proračuna dobili potrebna sredstva za ce-
lotno gradnjo in za dopolnitev načrtov, ki
naj bi bili narejeni že do oktobra letos.

Tudi stanovalci prizadetih ulic so se
aktivno vključili v akcijo za čim hitrejšo
rešitev problema, saj imajo svoje grad-
bene odbore, vendar pa na KS Zgornja
Šiška trdijo, da bi bilo sodelovanje med
temi odbori in KS lahko še boljše. Edina
ovira za takojšen začetek gradnje je sedaj
samo še gradbeno potrdilo, ki ga mora
dati IS SO Ljubljana-Šiška. V Zgornji
Šiški upajo, da ga bodo kmalu dobili, saj
so jim ga obljubili in da se bodo končno
le rešili nezaželene, dolgotrajne mokrote.
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